
Asayiş Şube Müdürlüğü 
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Kapadokya'da dünya mirası
duvar resimleri korunacak
Kapadokya'da Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel 
Müdürlüğü Nevşehir Restorasyon ve Konservasyon Bölge Laboratuvarı 
Müdürlüğü tarafından yürütülen çalışmalar kapsamında duvar resimleri 
korunacak.

Nevşehir normalin 
3 katından fazla yağış aldı
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yıllara göre, ağustos ayında yıllara göre, ağustos ayında 
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Nevşehir çevrelerinin önceki
yıllara göre, ağustos ayında 
normalin 3 katından fazla
yağış aldığı gözlendi.

Nevşehir Belediye Başkanı Rasim Arı, 
Nevşehir Belediyesinin bütün 

ihalelerinin canlı olarak 
yayınlandığını belirterek, ihalelerin 
usulüne uygun yapıldığını söyledi.

Başkan Arı 
ihalede 
usulsüzlük
iddialarına 
cevap verdi

Başkan Arı'dan 
dar gelirli vatandaşlara 
ekonomik destek
Nevşehir Belediyesi, dar gelirli
aileleri doğalgaz kullanımına 
teşvik etmek için doğalgaz tesisat 
kurulumu ve kombi desteği ağlayacak.

Epilepsi hastası Gökçen'den
İl Müdürü Selçuk'a hediye 

Epilepsi hastası Edebiyat 
Fakültesi öğrencisi 
Nevşehirli Gökçen 

Ayyüce Yıldıran, yeni 
çıkardığı 'Gölge' isimli 

kitabını imzalayarak 
Nevşehir Aile ve 

Sosyal Hizmetler İl 
Müdürü Mahmut 

Selçuk'a 
hediye etti.
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Başkan Bul, sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamada, 
TOKİ Muhtarı ve TOKİ 2. kısım 

yönetimiyle bir araya geldiklerini 
belirterek, toplantıda alınan kararları 
paylaştı. Bu kapsamda, Cumartesi veya 
Çarşamba günleri TOKİ'de
küçük bir pazar yeri kurulmasının 
kararlaştırıldığını aktaran Bul, ayrıca Fen 
İşleri Müdürlüğü'nün gözetiminde 
yapılacak mazgal ve park alanı 
düzenlemeleri için
10 bin TL'lik ödenek
tahsis edildiği açıklandı. 
Başkan Bul, TOKİ parkına seyyar bir 
tuvalet yerleştirileceğini,
bakımı için ise ihtiyaç sahibi bir kadın 
görevlendirilerek, tuvaleti temiz tutması 
karşılığında ücret alacağını bildirdi.
Bul, toplantıda ayrıca Kasım ayı 
itibarıyla her etapta 200 olmak
üzere toplam 600 lavanta dikimi 

yapılması ve B1 blok 17'nin
bulunduğu sokağa bir veya iki hoparlör 

yerleştirilmesi kararı alındığını söyledi. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Ürgüp Belediye Başkanı Ali Ertuğrul Bul, TOKİ yönetimi ile yaptığı toplantıda,
bölgenin ihtiyaçlarına yönelik bir dizi projeyi hayata geçireceklerini açıkladı.

Ürgüp TOKİ'de 
yeni projeler hayata geçirilecek

Uzmanlar, peribacalarının geleceği
için Kapadokya'da buluşuyor

Kapadokya Alan Başkanlığı ve UNESCO Türkiye Milli Komisyonu iş birliği ile peribacalarının korunması ve risklerin 
önlenmesine yönelik müdahale yöntemleriyle ilgili olarak 
“İstişare ve Değerlendirme Toplantısı” gerçekleştirilecek.
Alan Başkanlığından yapılan açıklamaya 
gör, Kapadokya Alan Başkanlığı, 
Türkiye'nin en önemli doğal ve kültürel 
miraslarından bir olan peribacalarının 
korunması ve gelecek nesillere aktarılması 
için çalışmalarını sürdürüyor. 
Başkanlık, bölgede bulunan ve risk 
altındaki peribacalarının korunmasına 
yönelik yöntemleri görüşmek üzere geniş 
katılımlı bir toplantı düzenliyor.
13 Eylül Cuma günü Kapadokya Alan 
Başkanı Birol İnceciköz'ün açılış 
konuşmasıyla başlayacak olan toplantıya 
UNESCO Türkiye Milli Komitesi temsilcileri, 
ilgili kurum ve kuruluşların yetkilileri, 
akademisyenler, sivil toplum kuruluşlarının 

temsilcileri ve uzmanlar katılacak.
Kapadokya Alan Başkanlığı Toplantı 
Salonu'nda saat 14.00 – 17.00 saatleri 
arasında düzenlenecek toplantıda 
Kapadokya Alan Başkanlığının yatırım 
programında yer alan projelerin ve 
Kapadokya için simgeleşmiş 
peribacalarının korunması, kaya kopması 
ve şapka düşmesi riskinin önlenmesine 
yönelik uygulama ve müdahale 
yöntemleri değerlendirilecek.
14 Eylül Cumartesi günü ise Göreme 
Açıkhava Müzesi ve Paşabağları 
bölgesinde bulunan riskli peribacaları 
yerinde incelenecek.
,BÜLTEN

Nevşehir Belediyesi, dar gelirli aileleri doğalgaz kullanımına teşvik etmek için 
doğalgaz tesisat kurulumu ve kombi desteği sağlayacak.

elediyeden yapılan açıklamaya göre, Bevsel ısınmada kömür kullanımının 
azaltılması suretiyle

hava kalitesinin iyileştirilmesi ve 
dar gelirli aileleri doğalgaz kullanımına 
teşvik etmek için doğalgaz tesisat 
kurulumu ve kombi desteği sağlayacak.
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı'nın “Hava Kalitesinin 
İyileştirilmesi Projesi” kapsamında 
Nevşehir Belediyesi ile 
imzaladığı protokol çerçevesinde şehir 
genelinde hava kirliliğinin iyileştirilmesi 
için hane geliri düşük olan 
ve konutlarının ısıtılmasında
doğalgaz tesisatları bulunmadığı için 
kömür kullanan vatandaşların Alternatif 
Temiz Yakıta geçişini sağlamak amacıyla 

vatandaşlara kombi ve petek
desteği sağlanacak. 
Konutlarını doğalgaz ile ısıtmak
isteyen ve evlerinde doğalgaz tesisatı 
bulunmayan vatandaşların söz konusu 
destekten faydalanabilmesi için 30 Eylül 
tarihine kadar Nevşehir Belediyesi 
Turkuaz Masa'ya başvuruda
bulunması gerekiyor. 
Proje kapsamında, başvuru yapacak olan 
kişinin başvuru yapılacak olan konutun 
sahibi olması ve konutunda kombi ve 
peteğinin bulunmaması gerekiyor. 
Kombi ve petek desteğinden
faydalanmak isteyenler konu hakkında 
ayrıntılı bilgiyi Turkuaz Masa'ya şahsen 
başvurarak veya 153 Çağrı Merkezi'ni 
arayarak alabilir. BÜLTEN

Başkan Arı'dan dar gelirli vatandaşlara ekonomik destek
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Kapadokya'da dünya mirası duvar resimleri korunacak
Kapadokya'da Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel 
Müdürlüğü Nevşehir Restorasyon ve Konservasyon Bölge Laboratuvarı Müdürlüğü 
tarafından yürütülen çalışmalar kapsamında duvar resimleri korunacak.
1985 yılında UNESCO tarafından dünyada 
korunması gerekli Doğal ve Kültür Mirası 
listesine dâhil edilen Kapadokya 
Bölgesindeki tarihi yapıların içinde 
bulunan duvar resimlerinin korunması ve 
gelecek nesilleri aktarılması için başlatılan 
çalışmalar devam ediyor. Çalışmalar 
çerçevesinde Nevşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesinde “Kapadokya'daki duvar 
resimlerinin korunması ve araştırılması” 
konulu panel düzenlendi.Kültür ve Turizm 
Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel 
Müdürlüğü Nevşehir Restorasyon ve 
Konservasyon Bölge Laboratuvarı 
Müdürlüğü tarafından yürütülen 
çalışmalara İtalyan ve Japon bilim 
insanları da destek veriyor. Panelin 
açılışında konuşan Nevşehir Vali 
Yardımcısı Kübra Karaalioğlu 
Kapadokya'nın, tarih boyunca birçok 
medeniyete ev sahipliği yapmış ve bu 
medeniyetlerin izlerini günümüze taşımış 
zengin bir kültür merkezi olarak öne 
çıktığını söyledi. 
"BÖLGEDE YER ALAN DUVAR 
RESİMLERİ, BU KÜLTÜREL MİRASIN EN 
NADİDE PARÇALARINDAN BİRİDİR”
Karaalioğlu; "Bölgede yer alan duvar 
resimleri, bu kültürel mirasın en nadide 
parçalarından biridir. Kapadokya 
bölgesindeki ilk yapılan duvar resmi 
konser asyön projesi 1972 yılında Tokalı 
Kilisesinde başlamış olup Karanlık Kilise, 
Elmalı Kilise Kırk şehitler Kilisesi'nde 
konserveysen çalışmaları tamamlanmıştır. 
Şuan ilimizde, toplamda beş farklı koruma 
ve onarım projesi yürütülmektedir. Bu 

projeler, Kapadokya bölgesinin essiz tarihi 
ve sanatsal dokusunun korunması ile 
gelecek nesillere aktarılması amacıyla 
büyük bir titizlikle sürdürülmektedir” 
ifadelerini kullandı. 
“İLK 100 JEOLOJİK MİRAS ALANI”
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Semih Aktekin'de yaptığı 
konuşmada “Kapadokya bölgesi eşsiz 
jeolojik yapısının sonucu sahip olduğu 
doğal ve kültürel mirasından dolayı 
ülkemizin önemli turistik merkezlerden 
biri olduğu gibi aynı zamanda dünyaca 
önemli doğal ve kültürel miras 
noktalarından biri konumundadır. Bilindiği 
üzere, üniversitemizin de merkezinde yer 
aldığı Kapadokya, doğası, tarihi ve kültürel 
değerleri ile 1985 yılında UNESCO 

tarafından dünyada korunması gerekli 
Kültür Mirası listesine dâhil edilmiştir. Öte 
yandan son olarak 2022 yılında 
ülkemizden sadece Kapadokya Bölgesi ve 
Pamukkale “Uluslararası Jeoloji Bilimleri 
Birliği” tarafından dünyanın 'İlk 100 
Jeolojik Miras Alanı' listesine seçilmiştir. 
BİN 500 YILDAN DAHA YAŞLI BİRÇOK 
KAYA OYMA YAPIYA RASTLAMAK 
MÜMKÜNDÜR 
Kapadokya Bölgesi'nin jeolojik yapısı 
gereği, bölgedeki zayıf volkanik kayaların 
kolay kazılabilmesi ve termal yalıtım 
özelliklerinden dolayı geçmişten 
günümüze çok sayıda kaya oyma mekân 
oluşturulmuş ve bu kaya oyma mekanlar 
birçok medeniyete ev sahipliği yapmıştır. 
Bölge genelinde bin 500 yıldan daha yaşlı 
birçok kaya oyma yapıya rastlamak 
mümkündür. Kapadokya'daki bu kaya 
oyma boşluklar sadece mezar ve 
kiliselerden değil, aynı zamanda cami, 
manastır ve yaşam alanlarından 
oluşmaktadır. Bu kaya oyma mekanlar 
sahip oldukları değişik mimarileri ve 
mekan içerisindeki duvar resimleri ile yerli 
ve yabancı turistlerin ilgi odağı haline 
gelmektedir ve bölgemiz turizmi için 
oldukça önemlidir. Ancak bu kaya oyma 
yapılar ve içerisindeki eşsiz duvar resimleri 
atmosferik etkilere ve ne yazık ki insan 
kaynaklı zararlara bağlı olarak zaman 
içerisinde bozulmakta ve kaybolmaya yüz 
tutmaktadır. Bundan dolayı Kapadokya 
Bölgesi'ndeki kaya oyma mekanlara 
işlenmiş duvar resimlerinin restore 
edilmesi ve bu kültürel mirasımızın 

korunması bir zorunluluk olarak karşımıza 
çıkmıştır. Kapadokya duvar resimlerinin 
korunmasına ve restorasyonuna yönelik 
bilimsel çalışmalar bölgede 1980 yılından 
sonra başlamış olup, birçok kaya oyma 
mekanda restore çalışmaları yapılmış veya 
yapılmaya devam edilmektedir” dedi. 
JAPONYA, AVRUPA VE TÜRKİYE'DE 
BULUNAN 8 ARAŞTIRMA ENSTİTÜSÜNÜ 
BİR ARAYA GETİRMEK
Kapadokya bölgesinde yürütülen 
çalışmalara destek veren İtalya Tuscia 
University öğretim görevlisi Doç. Dr. Paola 
Pogliani, “Bu projenin genel amacı, 
Japonya, Avrupa ve Türkiye'de bulunan 8 
araştırma enstitüsünü bir araya getirerek 
eski Batı Asya tarihi, arkeolojisi ve koruma 
bilimi odaklı bir araştırma ağı 

oluşturmaktır.  Bu ağ, uluslararası 
konferanslar, çalıştaylar, seminerler ve 
ortak değişim programları düzenleyerek 
oluşturulmuştur. Bugünkü konferans, bu 
çerçevenin bir parçası olarak 
düzenlenmiştir.  İtalyan ve Japon 
araştırma ekipleri son yıllarda 
Kapadokya'da bir araya gelerek duvar 
resimlerinin korunması hakkında görüş 
alışverişinde bulunmaktadır. Her ekibin 

Kapadokya duvar resimlerinin korunması 
konusunda farklı çalışmaları olmasına 
rağmen, tüm projelerde Nevşehir Müze 
Müdürlüğü başkanlığında, Nevşehir 
Restorasyon ve Konservasyon 
Laboratuvarı'nın genç restoratörlerine 
güncel teknik bilgi ve yöntemler 
aktarılarak Türkiye'deki bu alanla ilgili 
deneyim artırılmıştır” şeklinde konuştu. 
Amaçlarının Nevşehir Bölgesi'nin eşsiz 
duvar resimleri mirasına ilişkin kapsamlı 
araştırma yaparak 6. ila 13. yüzyıllarda 
yapılmış yüzlerce kiliseyi inceleyerek 
Kapadokya resim sanatına dair fikir 
edinmek olduğunu söyleyen Doç. Dr. 
Paola Pogliani “ Bu bilgiler doğrultusunda 
büyük bir restorasyon projesine başladık 
ve 2013'te Şahinefendi'deki Kırk Şehitler 
Kilisesi duvar resimlerinin restorasyonunu 
tamamladık. 2011'den beri ise bugün ilk 
oturumda sunulacak Tokalı Kilise'deki 
duvar resimlerinin yapım tekniklerinin 
araştırılması, belgelenmesi ve 
restorasyonunu içeren Tokalı projesi 
üzerinde çalışıyoruz. Dolayısıyla, 1985'te 
oluşturulan UNESCO alanı içerisindeki 
Kapadokya resim mirasının korunması, 
uzmanların yanı sıra ziyaretçiler ve bölge 
halkıyla paylaşılması gereken bir hedeftir. 
Kaya oyma yapıların duvarlarındaki her 
renk izi, paha biçilemez değere sahiptir; 
bu nedenle söz konusu alandaki tüm 
ekipler, farklı becerileri bir araya getirerek 
duvar resimlerinin korunmasına dahil 
olmuştur. Bu deneyimlerle ilişkili olarak 
programın bir bölümünde diğer ülkelerde 
yapılan çalışmalardan da bahsedilecektir. 
Amaç, tüfsü kayaçlara yönelik koruma 
sistemlerini Japon anıtlarıyla 
karşılaştırmak ve Etrüsk resim sanatının 
araştırılmasından sağlanan resim 
tekniğinin kökenlerine odaklanarak 
korumaya dair bakış açısını 

genişletmektir” dedi. 
JAPANYA UNİVERİTY OF TSUKUBA  
ÖĞRETİM ÜYESİ YOKO TANİGUCHİ'DE 
AÇIKLAMASINDA 
Çalışmalara destek veren Japanya 
Univerity of Tsukuba  öğretim üyesi Yoko 
Taniguchi'de açıklamasında “Japon 
ekibimiz, 2014'ten 2016'ya kadar Kızıl 
Vadi'de Üzümlü Kilisesi'ne ait kaya oyma 
mağaranın ve duvar resimlerinin 

korunması üzerinde çalıştı. Araştırma 
faaliyetlerimizin tek bir amacı vardı: 
bölgedeki hassas tüfün nasıl bozulduğunu 
ve ömrünü nasıl uzatabileceğimizi 
öğrenmek. Ayrıca, duvar resimlerine ilişkin 
olarak, geçmişte oluşan çizikler ve 
graffitiler nedeniyle estetik sorunları ciddi 
olan resimler üzerinde çalışıyoruz. 
Amacımız, graffitilerin tonlarını azaltarak 
daha az fark edilir hale geldi. Tsukuba 
Üniversitesi'nde çalışmaya başlamadan 
önce, Tokyo Kültürel Miraslar Araştırma 
Enstitüsü'nde çalışıyordum ve Nisan 
2009'da UNESCO misyonunun bir parçası 
olarak ilk kez Kapadokya'yı ziyaret ettim. 
Üzümlü Kilisesi'nde planlanan UNESCO 
projesine hazırlık yapıyorduk. O dönemde 
Türkiye, UNESCO projelerini üstlenecek 
konumda değildi, bu yüzden daha sonra 
Tsukuba Üniversitesi'ne transfer olduktan 
sonra Kajima Vakfı'ndan aldığımız bir hibe 
ile faaliyetlerimize başladık. 2019'dan 
itibaren, saha çalışmalarımızı Paşabağ'daki 
Aziz Simeon Kilisesi'ne kaydırdık ve benzer 
bir proje yürütüyoruz” dedi.  İHA
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Epilepsi hastası Gökçen'den İl Müdürü Selçuk'a hediye 
Epilepsi hastası Edebiyat Fakültesi öğrencisi Nevşehirli Gökçen Ayyüce 
Yıldıran, yeni çıkardığı 'Gölge' isimli kitabını imzalayarak Nevşehir Aile
ve Sosyal Hizmetler İl Müdürü Mahmut Selçuk'a hediye etti.
İl Müdürü Selçuk, doğuştan Epilepsi 
hastası olan ve edebiyat öğretmeninin 
teşvikiyle ilk kitabını çıkaran Gökçen 
Ayyüce Yıldıran ve babası Tahir Yıldıran'ı 
makamında konuk etti.
Ziyarette genç yazar, bir anne ve kızının 
İstanbul'dan Nevşehir'e gelmelerini ve 

burada yaşadıklarını anlatan 'Gölge' isimli 
kitabını imzalayarak Selçuk'a hediye etti.
Gökçen Ayyüce Yıldıran'ı tebrik eden İl 
Müdürü Selçuk, ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek, kitabı keyifle 
okuyacağını söyledi. 
HABER: SEZER ALTUNOK

Milletvekili Çalışkan'dan Başkan Doğu'ya tebrik

Erciyes Üniversitesi Rektörü Altun'dan

Rektör Aktekin'e ziyaret

NEVÜ'den yapılan açıklamaya göre, ERÜ 
Rektörü Prof. Dr. Fatih Altun beraberinde 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Cevdet Kırpık 
ve Dış İlişkiler Ofisi Başkanı Prof. Dr. 
Mustafa Öztürk ile birlikte Rektör 
Aktekin'i makamında ziyaret ederek 
kendilerine Rektörlük görevinin hayırlı 
olması temennisinde bulundu.
Araştırma alanında ihtisaslaşan 
üniversite olarak yerel ve bölgesel bazda 
yürüttükleri proje ve çıktılarına değinen 
Rektör Altun, her iki ihtisas üniversitesi iş 
birliğinde yürütülecek ortak çalışma ve 

projeler için birlikte çalışma arzusu 
içerisinde olduklarını söyledi.
Ziyaretten duyduğunu 
memnuniyeti dile getirerek Rektör 
Altun'a teşekkür eden Rektör Aktekin ise, 
YÖK'ün belirlediği 'Bölgesel Kalkınma 
Odaklı Üniversiteler' arasında 'Doğal ve 
Kültürel Miras Turizmi' alanında 
ihtisaslaşan üniversite olarak, yeni 
eğitim-öğretim yılı ile
birlikte bilimsel faaliyetleri 
destekleyecek her türlü iş birliklerine 
hazır olduklarını belirtti. BÜLTEN

Erciyes Üniversitesi (ERÜ) Rektörü Prof. Dr. Fatih Altun, 
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Rektörü 
Prof. Dr. Semih Aktekin'e iade-i ziyarette bulundu.

Milletvekili Çalışkan, sosyal medya 
hesabından paylaşımda bulunarak 
Doğu'ya tebrik mesajı yayınlandı.
Çalışkan mesajında, “Cumhur İttifakı 
Ortağımız; Milliyetçi Hareket Partisi'nin 
Nevşehir İl Başkanlığına atanan Adnan 

Doğu ve yönetim kurulunu tebrik ediyor, 
hayırlı muvaffakiyetler diliyorum. Görevi 
devreden Ali Akkoç ve yönetim kuruluna 
teşekkür ediyor, başarılar diliyorum.
Hayırlı olsun.” İfadelerine yer verdi. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

AK Parti Nevşehir Milletvekili Emre Çalışkan, tekrar MHP 
Nevşehir İl Başkanı olarak atanan Adnan Doğu'yu tebrik etti. 

Nevşehir JAKEM atları Ayvalık sahillerinde 
Balıkesir'in Ayvalık ilçesinde, jandarma 
bünyesindeki atlı süvariler 
gerçekleştirdikleri başarılı 
operasyonlarla göz doldurdu. Balıkesir İl 
Jandarma Komutanlığı görev ve 
sorumluluk sahasına bulunan Ayvalık'ın 
Küçüköy Mahallesi sınırları içerisindeki 
Sarımsaklı ve Badavut plajları ile Şeytan 
Sofrası ormanlık alanlarında güvenliğini 
sağlamak için gerçekleştirdiği faaliyetlerle 
vatandaşın güvenini kazandı. Düzensiz 
göçle mücadele başta olmak üzere 

suçların önlenmesi ve suçluların 
yakalanması amacıyla Nevşehir Jandarma 
At ve Köpek Eğitim Merkezi 
Komutanlığında (JAKEM) yetiştirilen atlarla 
gerçekleştirilen operasyonlarda; 2 bin 172 
şahıs, 919 araç sorgusu olmak üzere 2 bin 
654 kişi sorgulandı. Yerli ve yabancı 
turistlere yol tarifi gibi faaliyetlerde de 
bulunan atlı jandarma süvarilerinin 3 bin 
278 vatandaşa yardım ikaz faaliyetinde de 
bulunduğu öğrenildi. 
İHA

Narkotik ekipleri uyuşturucu tacirlerine göz açtırmıyor
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü ekiplerince çeşitli 
uyuşturucu madde ele geçirildi. 1 zanlı 
da tutuklandı. Narkotik Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü ekiplerince 
son bir hafta içerisinde yapılan 
çalışmalar neticesinde meydana gelen 

17 olayda 155,96 gram S.Kannabinoid, 
38,2 gram metamfetamin, 5,32 gram 
kubar esrar, 11 adet sentetik ecza, 3 adet 
ecstasy ve 1 adet hassas terazi ele 
geçirildi. Olayla ilgili şüpheli 25 şahıs 
gözaltına alındı. 1 zanlı ise tutuklandı. 
HABER:SEZER ALTUNOK



Nevşehir İl Emniyet Müdürlüğü 
personelleri, 2024-2025 eğitim öğretim 
yılının ilk haftasında 
okulları ziyaret etti. İl 
Emniyet Müdürlüğü Toplum 
Destekli Polislik Şube 
Müdürlüğü personelleri, 
2024-2025 eğitim öğretim 
yılının ilk haftası dolayısıyla 
kentte bulunan Mustafa 
Çalışkan İlkokulu ile Hacı 
Asım Atabilen İlkokuluna 
ziyarette bulundu.
Okullarda toplam 150 
öğrenciye etiket hediye 
edildi. Öğrenciler polislerle 

birlikte olmanın ve hediye almanın 
heyecanını yaşadı. HABER: SEZER ALTUNOK
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Nevşehir normalin 3 katından fazla yağış aldı

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı Meteoroloji Genel 
Müdürlüğünün 2024 Ağustos Ayı 
Alansal Yağış Raporu verilerinden 

derlediği bilgilere göre, Türkiye geneli 

ağustos ayı yağışları uzun yıllar 
ortalamasının altında, geçen yılın üzerinde 
gerçekleşti. Buna göre, 1991-2020 
dönemini kapsayan uzun yıllar ağustos 
yağış ortalaması, metrekareye 14,8 

kilogram olarak hesaplandı.
Geçen yıl ağustosta metrekareye 6,4 
kilogram yağış düştü. Bu sene aynı 
dönemdeki yağış miktarı ise 13,9 kilogram 
oldu.
Yağışlarda normaline göre yüzde 7 
azalma, geçen yıl ağustos ayına göre 
yüzde 100'den fazla artış meydana geldi.
Ağustos ayında yağışlar, Eskişehir, Ankara 
ve Karaman çevreleri hariç İç Anadolu'nun 
tamamında normaline göre arttı. Özellikle 
Nevşehir çevreleri normalin 3 katından 
fazla yağış aldı.
Marmara Bölgesi'nin güneyi, Batı 
Karadeniz, Ege Bölgesi'nin kıyı kesimleri, 
Gaziantep çevreleri hariç, Güney Doğu 
Anadolu Bölgesi ile Antalya, Mersin, 
Adana, Hatay ve Hakkari çevrelerinde 
yağışlarda yer yer yüzde 80'in üzerinde 
azalma görüldü.
YAĞIŞLAR MARMARA BÖLGESİ'NDE 
AZALDI
Bölge geneli yağışlarda, Akdeniz ve İç 
Anadolu Bölgeleri hariç, tüm bölgeler 

normalin altında yağış aldı, normale göre 
en fazla azalma yüzde 65 ile Marmara 
Bölgesi'nde tespit edildi.
Geçen ay il geneli yağışlarda en fazla yağış 
metrekareye 141,6 kilogramla Rize'de, en 
az yağış metrekareye 0,1 kilogramla 
Mardin'de gözlendi.
Yağışlarda normaline göre en fazla artış, 
yüzde 100'den fazla yağışla Nevşehir'de, 
en fazla azalış ise 92 ile Yalova'da 
gerçekleşti.
Yalova'da 14, Şırnak'ta son 12 yılın en 
düşük, Nevşehir'de 25, Niğde ve 
Osmaniye'de 22, Kayseri'de son 17 yılın en 
yüksek ağustos yağışları kaydedildi.
Yağışlı gün sayısı 1991-2020 Ağustos ayı 
ortalamasında 3 gün olarak hesaplanırken 
bu yıl ağustosta Türkiye genelinde 
ortalama 3,5 gün oldu.
Doğu Karadeniz Bölgesi'nin kıyı kesimleri 
ve Çankırı çevreleri 10-15 gün aralığında 
yağış aldı. Ege Bölgesi sahil kesimi ile 
Şanlıurfa'nın doğu ve Mardin'in batı 
kesimleri ise hiç yağış almadı. AA

Nevşehir çevrelerinin önceki yıllara göre, ağustos ayında normalin 3 katından fazla yağış aldığı gözlendi.

MHP Nevşehir yönetim listesi belli oldu

Milliyetçi Hareket 
Partisi Nevşehir İl 
Başkanı Doğu 

yaptığı açıklamada, 
"Vazgeçilmez yeminimiz, 
vatanımıza, ülkümüze ve 
aziz Türk milletine olan 
sonsuz sevdamızla 
çıktığımız bu kutlu yolda, 
Liderimiz Sayın Devlet 
Bahçeli'nin takdir ve 
tensipleriyle bir kez daha 
Nevşehir İl Başkanlığı 
görevine layık görülmenin 
gururunu ve mutluluğunu 
yaşıyorum. Bu süreçte 
bizlere her daim destek 
olan MHP Teşkilat 
İşlerinden Sorumlu Genel 

Başkan Yardımcımız ve 
İstanbul Milletvekilimiz 
Sayın Prof. Dr. Edip Semih 
Yalçın'a, MHP Grup 
Başkanvekilimiz ve 
Nevşehir Milletvekilimiz 
Sayın Prof. Dr. Filiz Kılıç'a en 
içten şükranlarımı 
sunuyorum. Birlikte 
Nevşehir'imiz için daha 
büyük adımlar atacak ve 
milletimizin bize olan 
güvenini asla boşa 
çıkarmayacağız. Bilge 
Liderimize sonsuz saygı ve 
şükranlarımı sunarım. 
O'nun izinde, davamızın 
şerefli bayrağını daha da 
yukarılara taşımak ve 

milletimizin umudu olmak 
için var gücümüzle 
çalışacağız. Yüce Allah, 
Liderimizi başımızdan eksik 
etmesin ve davamızı 
muzaffer kılsın. Yürümezsek 
Hak yolda, erimezsek Hak 
yolda, çürümezsek Hak 
yolda; gök girsin, kızıl 
çıksın!" dedi.
Milliyetçi Hareket Partisi 
(MHP) Nevşehir İl Yönetim 
Listesi şu şekilde; Ali 
Ertosun, Ali Aker, Ahmet 
Dirlik, Ali Karataş, Alper 
Öndegelen, Aysun Can, 
Bekir Selvi, Bila Gedik, 
Doğan Keskin, Emel Demir, 
Emin Yüzüak, Emine 

Altıparmak, Fatih Kaymakçı, 
Fatih Özdoğan, Fazlı 
Öztürk, Furkan Kalfaoğlu, 
Hasan Hüseyin Uğurlu, 
Hasan Yurtbeğendi, Hülya 
Kafalı, Kadir Mumyakan, 
Kenan Pınarbaşı, Mehmet 
Acer, Mehmet Dinç, 
Mehmet Göncü, Mehmet 
Nurlu, Mehmet Tüfekyapan, 
Mustafa Akkuş, Mustafa 
Can Hemit, Mustafa Çiftçi, 
Mustafa Polat, Ramazan 
Gökçe, Rasim Uzer, Serkan 
Oduncu, Sinan Kozan, 
Soner Doğu, Tolga 
Kadıoğlu, Tülay Ceviz, 
Türkan Bedel, Yasin Karataş 
ve Yusuf Ağmaz. BÜLTEN

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel merkezi tarafından İl Başkanlığına 
yeniden görevlendirilen Adnan Doğu, yeni yönetim listesini açıkladı.

“Üretimin ve üretenin her daim 
destekçisi olmayı sürdüreceğiz”
Nevşehir Tarım ve Orman İl Müdürü Özgür Memiş, “Üretimin 
ve üretenin her daim destekçisi olmayı sürdüreceğiz.” dedi.

Nevşehir Tarım ve Orman İl Müdürü 
Özgür Memiş, “Üretimin ve üretenin 
her daim destekçisi olmayı 
sürdüreceğiz.” dedi. İl Müdürü Memiş, 
büyükbaş hayvanlarda sağlık taraması, 
koruyucu aşılar ve küpeleme çalışmaları 
kapsamında işletme ziyaretlerine 
devam ediyor. Hayvan yetiştiricilerinden 
Hüsamettin Karataş'ın KARSÜT 
Büyükbaş Hayvan, Besi Ve Damızlık 
Gebe Düve İşletmesi'ni ziyaret eden 
Memiş, işletmede incelemelerde 
bulundu. İşletme sahibi Karataş ile 

hayvan yetiştiriciliği konusunda bilgi 
alışverişinde bulunan İl Müdürü Memiş, 
yeni tarımsal desteklerden, tarımsal 
üretim planlaması, bitkisel ve hayvansal 
üretim destekleri hakkında yetiştiricilere 
bilgiler verdi. Memiş, 2024 yılının 
üretimin ve üreticinin yüzyılı olduğunu 
belirterek her daim yetiştiricilerin 
yanında olduklarını söyledi.
Hüsamettin Karataş ise İl Müdürü 
Memiş'e ziyaretlerinden dolayı teşekkür 
etti. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Nevşehir Emniyeti 
öğrencilerle bir araya geldi
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Nevşehir'de asayiş operasyonu:

8 gözaltı 2 tutuklama
Asayiş Şube Müdürlüğü ekiplerince son bir hafta 
içerisinde 8 kişi gözaltına alındı. 2 zanlı tutuklandı.

Nevşehir İl Emniyet Müdürlüğü, Asayiş 
Şube Müdürlüğü ekipleri şüpheli şahıslar 
ve araçlar üzerinde çalışma gerçekleştirdi.
Ekiplerce yapılan çalışmalar sonucunda, 1 
“Evden Hırsızlık”, 6 “Dolandırıcılık” ve 1 “Aile 
İçi ve Kadına Şiddet” olaylarında toplam 8 

şahsa işlem yapıldı. 2 zanlı ise tutuklandı.
Nevşehir'de kayıp olarak aranan 3 şahıs 
bulundu. Ayrıca ekiplerce yapılan 
çalışmalarda 2 şahsa işlem yapılırken, 1 
adet ruhsatsız tabanca da ele geçirildi. 
HABER:HİLAL GÖKTAŞ

Başkan Arı ihalede usulsüzlük iddialarına cevap verdi
Nevşehir Belediye Başkanı Rasim Arı, Nevşehir Belediyesinin bütün ihalelerinin 
canlı olarak yayınlandığını belirterek, ihalelerin usulüne uygun yapıldığını söyledi.
Başkan Arı, Nevşehir Belediyesinin çöp 
kamyonları ihalesinde usulsüzlük yaptığı 
iddialarına cevap verdi.
Arı, “Neymiş efendim Nevşehir Belediyesi 
bir çöp ihalesi yapmış, o çöp ihalesinde de 
yolsuzluk yapmış. Nevşehir Belediyesinin 
ben geldikten sonraki bütün ihaleleri canlı 
yayında yayınlanıyor. Bu çöp ihalesi sağır 
sultanın dahi duyduğu bir ihale gizli 
kapaklı bir ihale değil. Niye 36 ay yaptın 
diyorlar ya. 36 ay bir belediyenin çöp 
ihalesi yapması o belediyenin lehine olan 
bir durumdur. Kaldı ki her belediye ben de 
zamanında zaten 36 aylık yapmıştım. En 
son benden önce 20 aylık yapılmış. Çünkü 
seçim var seçimden sonra yeniden ihale 
yapılsın diye. 36 aylık yapmışız ihaleyi 
yapabilirsin.” dedi.
 İhalenin maliyeti hakkında bilgi veren 
Başkan Arı, “Aylık 1.7 milyon liraya total 60 
milyon. Milyonlarca dolar dedikleri 60 
milyon lira. 20 adet araç. İlk ihale 
sonuçlandığında Ahmet Bey'e dedim ki ne 

yaptınız ihaleyi. Dedi ki başkanım 1.7 
milyon liraya gitti. Bunlar batar kesin 
dedim. Batsınlar da beni ilgilendirmez. Ben 
önemli olan hizmete bakarım. Tek 
katılımcı olmuş, tek geçerli teklif olmuş. 
İşte madem bir konuyla ilgili 
konuşuyorsunuz en azından doğruyu, 
gerçeği öğrenin ona göre suçlayın ki 
Rasim Arı gibi bir duvara toslamayın.” 
diye konuştu. İhaleye 9 katılımcının 
girdiğini aktaran Arı, “27 kişi ihale 
şartnamesini indirmiş 9 kişi katılmış. 9 
kişinin 4 tanesi geçerli teklif, 1 geçerli teklif. 
1 tane dahi geçerli teklif olsa verebilirsiniz 
onda problem yok da. 4 geçerli teklif, 
4 geçerli teklifin üzerindeki o diğer 5 teklif 
yaklaşık maliyet dediğimizin üzerinde. 
Örnekle bir tanesi yaklaşık teklifin üzerinde 
teklif verdiği için elenmiş veya teminattaki 
eksiği nedeniyle. Bir geçerli teklif demişler 
zaten ihaleyi kim alırsa ona bir geçerli 
teklif denir. Diğerlerinin tamamı geçerli 
teklif lakin geçerli tekliflerin içlerinde o 4 

firmanın içerisinde en düşüğü bu adam 
almış. Bu adam zaten benden önce de 
Nevşehir Belediyesinin ihalesini alan 

adam. Hiç Allah korkunuz da yok, 
vicdanınız da.” dedi.
HABER: SEZER ALTUNOK

İl Sağlık Müdürlüğü personelleri

vatandaşları bilgilendirdi

l Sağlık Müdürlüğü personelleri, Halk 

İSağlığı Haftası dolayısıyla vatandaşların 
bilgilendirilmesi amacıyla Acıgöl, 

Avanos, Derinkuyu, Gülşehir, Hacıbektaş, 
Kozaklı ve Ürgüp'te çalışmalar yaptı.  
Personeller, Aile Sağlığı Merkezleri ve 

Toplum Sağlığı Merkezleri'ne gelen 
vatandaşları bilgilendirdi. 
İlçelerde stantlar kurularak, kahvehane 
ziyaretleri yapıldı. Yine sohbet eşliğinde 
vatandaşlara bilgilendirme yapıldı.
 HABER: YASEMİN EKİCİ

Nevşehir İl Sağlık Müdürlüğü, Halk Sağlığı Haftası 
kapsamında ilçelerde çalışma gerçekleştirdi.

Ürgüp'te 4-6 yaş Kur'an kursları eğitime başladı
Nevşehir'e bağlı Ürgüp ilçesinde 4-6 
yaş grubu Kur'an kursları yeni eğitim 
öğretim yılına büyük bir heyecanla 
başladı. Kurslardaki öğretici ve 
öğrencileri ziyaret eden İlçe Müftüsü 
Harun Kılıç, öğrencilerle sohbet edip, 
kurs öğreticilerinden kursla alakalı 
bilgiler aldı. Miniklerin kurs heyecanına 
ortak olan Kılıç, yeni eğitim öğretim 

yılının öğreticiler ve öğrenciler için 
hayırlara vesile olmasını temenni etti. 
İlçe Müftüsü Kılıç'a ziyaretleri sırasında 
Şube Müdürü Ahmet Tuncer eşlik etti.
Diyanet İşleri Başkanlığınca 10 yılı aşkın 
süredir devam eden 4-6 yaş grubu 
Kur'an Kursları 2024-2025 eğitim-
öğretim dönemindeki kayıtları devam 
ediyor. HABER MERKEZİ
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Belediyeden yapılan açıklamaya göre, 
Başkan Arı, Nevşehir Belediyesi Turizm ve 
Spor A.Ş bünyesinde faaliyetlerini 
sürdüren ve turizm sektöründeki 
konaklama tesisleri için terlik, şampuan, 
sabun, duş jeli, bone ve saç kremi gibi 
buklet ürünlerin üretiminin 
gerçekleştirildiği Nissa Buklet Fabrikası'nda 
bir basın toplantısı düzenledi.
Arı, beraberinde Belediye Başkan 
Yardımcıları İbrahim Yüzer, Ahmet Çöler, 
Hasan İler, Nevşehir Belediyesi Turizm ve 
Spor A.Ş Yönetim Kurulu Üyesi Hasan 
Hüseyin Berber ve şirket yöneticileri ile 
birlikte gerçekleştirdiği toplantıda ilk olarak 
gazetecilere fabrika ve üretim faaliyetleri 
hakkında bilgi verdi.
“BURASI NEVŞEHİR BELEDİYESİNİN ÖZ 
MALIDIR”
Şehir ekonomisine ve istihdama ciddi 
katkılar sağlamak hedefiyle kendisinin ilk 
döneminde kurulan fabrikada ürün 
çeşitliliğini arttırarak ham madde stoklarını 
güncellediklerini kaydeden Arı, sözlerini 
şöyle sürdürdü; “Nissa Buklet Fabrikası, 
Nevşehir Belediyesi Turizm ve Spor A.Ş 
bünyesinde hizmet vermekte olan ve 
otellere günübirlik tüketim malzemelerinin 
üretildiği bir fabrika. 2020 yılının sonunda 
faaliyete başlayan fabrikamızda gerek 
bölgemizdeki gerekse yurt içi ve yurt 
dışındaki turizm merkezlerindeki otellerin 
sabun, duş jeli, şampuan, terlik, maske gibi 
günübirlik ihtiyaçlarını karşılıyoruz. Burası 
Nevşehir Belediyesinin öz malıdır. 

Nevşehir Belediyesi Turizm ve Spor A.Ş'ye 
bağlı bir fabrikadır. Bizim ilk dönemimizin 
ardından çeşitli dönemlerde fabrikada 
üretimin durduğu zamanlar olmuş. 
Fabrikadaki ürün çeşitliliğinin azaldığı 
dönemler olmuş. Ham madde 
probleminin, ham madde ihtiyacının 
karşılanmadığı dönemler olmuş ve en son 
2023 yılı Ağustos ayından itibaren 
neredeyse üretim tamamıyla durmuş ve 
vergi dairesine, SSK'ya olan borçları 
ödenmez hale gelmiş. Burası benim göz 
bebeğim olan noktalardan bir tanesiydi. 
Biliyorsunuz şehirde benim üzerinde 
hassasiyetle durduğum, çok önem 
verdiğim bazı konular var. Onlardan bir 
tanesi de burası. Tıpkı Kayaşehir'e 
verdiğim önem gibi. Tabi hassasiyet 
göstermemin ve önem vermemin altında 
başka sebepler yatıyor.”
“BU ŞEHRİN MAKUS TARİHİNİ 
DEĞİŞTİRECEĞİZ”
“Dostlar biz bu şehirdeki makus talihi, 
ekonomik makus talihi değiştirmek 
zorundayız. Bunun için de bu şehrin 
mutlaka ve mutlaka turizme açılması 
lazım. Kaldı ki 2019 yılından beri 
yürüttüğümüz çalışmalarla artık 
Nevşehir'in sokaklarında turist gezer hale 
geldi. Kayaşehir, VR Merkezi ve Meryem 
Ana Kilisesi şehre değer kattı. Orada 
otellerimizi de yaptığımız andan itibaren 
gerçekten şehrin ekonomik kaderi 
değişecek. O yüzden dün, bugün ve yarın 
sürekli Kayaşehir demeye, Kayaşehir için 

özel hassasiyet göstermeye devam 
edeceğim. Çünkü siz belediyecilik 
faaliyetlerini yaparsınız. Bunu kim belediye 
başkanı olursa olsun yapar hiç fark etmez. 
Belediye başkanı olduğu andan itibaren 
birisi 10 km yol yapar, birisi 3 km,
 birisi 10 park yapar, birisi bir park yapar. 
Her kişi, belediyecilik faaliyetini normal 
standartlarının altında veya 
üstünde bir şekilde yürütür. 
Marifet burada belediyecilik faaliyetlerinin 
haricinde şehre değer katacak, şehrin 
kaderini değiştirecek işler yapabilmektir. 
İşte onlardan bir tanesi Kayaşehir. 
O yüzden dün sürekli Kayaşehir dediğim 
gibi bugün de diyeceğim, yarın da 
diyeceğim. Onu sürekli gündemde tutarak 
turizmcilerin gözünü buraya çekiyorum. 
Birçok turizmci yeni yeni Kayaşehir 
öğrenmeye başladı. İşte bu bilet fabrikası 
da o kadar önem verdiğim işlerden bir 
tanesi.”
“ARTIK BURADA SIVI VE KATI GÜBRELERİ 
DE SATIYORUZ” 
“Nissa Buklet Fabrikası neden önemli? 
Birincisi ciddi bir istihdam sağlama 
olasılığı var. İkincisi, bölgede çok ciddi 
manada bir buklet ekonomisi var. 
Bölgedeki otellerimiz, buklet ürünlerini 
Ankara'dan, İstanbul'dan, Antalya'dan
veya Türkiye'nin farklı şehirlerinden temin 
ediyorlar. Neden? Nevşehir'de onların 
ihtiyaçlarını giderecek bir
fabrika olmasın diye yola çıktık. 
Dolayısıyla istihdam yaptığınız gibi 

ürünlerinizi de bölgedeki otellere 
pazarladığınız ve ürünleriniz bizden 
alındığı andan itibaren üretim 
kabiliyetimizi yukarıya çekeceğiz. Hem de 
istihdamı arttıracağız. Beraberinde de 
Nevşehir Belediyesi'ne ciddi manada 
ekonomik katkı verecek bir nokta burası.
O yüzden bizim için çok önemli. 
Lakin geldiğim noktada gördüğüm şu ki, 
yeterince pazarlama tekniği 
yapılmamış. Bir pazarlama profesörü bir 
hocamızla görüştük. Birkaç gün içerisinde 
buraya gelerek ondan da pazarlama 
tekniği konusunda, ürün konusunda, 
paketleme konusunda destek alacağız. 
Maalesef ki hala Nevşehir Belediyesinin 
buklet fabrikasının olduğunu çok sayıda 
turizmci bilmiyor. Beraberinde ister 
istemez otel sahipleri de bilmiyorlar. 
Nevşehir bilmiyor ki biz başka yerlere 
duyuralım. Ürün çeşitliliğimizi arttırıyoruz. 
Artık burada sıvı ve katı gübreleri de 
satıyoruz. Biz bir otelin 
ihtiyacı olan bütün ürünleri üretiyoruz. 
Banyo köpüğü yapıyoruz, duş jeli 
yapıyoruz, şampuan yapıyoruz, saç kremi, 
duş bonesi, terlik, sabun üretiyoruz. 
Beraberinde ihtiyaç olduğu andan itibaren 
maske üretimi yapıyoruz. 
Dezenfektan üretiyoruz. 
Yani bir otelin ihtiyacı olup da temin 
etmek istediği hangi ürün varsa biz 
üretiyoruz. Fabrikamızda ham 
maddelerimiz ağzına kadar dolu.” 
BÜLTEN

 “Buklet fabrikamız belediyemize ciddi ekonomik katkı 
ve şehre istihdam sağlayacak”

Nevşehir Belediye Başkanı Rasim Arı, Kapadokya bölgesi başta olmak üzere 
Türkiye'deki tüm otelleri buklet ürünlerinin üretildiği ve Nevşehir Belediyesi 
Turizm ve Spor A.Ş bünyesinde faaliyetlerini sürdüren Nissa Buklet Fabrikası'nın 
ürünlerini kullanmaya davet etti.

Başkan Çiftci'den Jandarma Komutanı Öksüz'e ziyaret
Gülşehir Belediye Başkanı Erkan Çiftci, İl Jandarma Komutanı Jandarma Kıdemli Albay Numan 
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Öksüz'e hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. Başkan Çiftci, 
Nevşehir İl Jandarma 
Komutanı Jandarma 
Kıdemli Albay 
Numan Öksüz'ü 
ziyaret ederek, yeni 
görevinde başarılar 
diledi. Öksüz de 
ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile 
getirerek Başkan 
Çiftci'ye teşekkür etti.

HABER:SEZER 
ALTUNOK
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Nevşehir Belediyespor 
Türkiye Kupası'na veda etti

Kamu Spor Oyunları 
basketbol turnuvası sona erdi

FF 3.Lig 2. Grup'ta mücadele eden TNevşehir Belediyespor, Ziraat 
Türkiye Kupası birinci tur maçında 

TFF 3.Lig 1. Grup'ta yer alan 
Kahramanmaraşspor ile karşılaştı.
İki takımın da kıyasıya mücadele ettiği 
maçta ilk yarıda gol atan olmadı.
İkinci yarıya hızlı başlayan Nevşehir 
Belediyespor ve Kahramanmaraşspor, 59. 
dakikaya kadar maçı 0-0 berabere 
götürdü.

59. dakikada ise Nevşehir Belediyespor'un 
oyuncusu Yusuf Göktaş kendi kalesine 
attığı golle karşı takımı öne geçirdi.
90+7'de biten karşılaşmada bir gol sesi 
daha çıkmadı.
Kahramanmaraş Batıpark Stadyomunda 
oynanan maç Kahramanmaraşspor'un 1-
0'lık galibiyeti ile sonuçlandı.
Kahramanmaraşspor, bir üst tura çıkarak 
kupada şansını artırdı. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Nevşehir Damat İbrahim Paşa Kapalı 
Spor Salonu'nda düzenlenen ve coşkulu 
bir atmosferde geçen müsabakalarda, 
kurumlar birbirleriyle saygı ve sevgi 
çerçevesinde dostane bir şekilde 
mücadele etti. Turnuvaya Nevşehir İl 
Sağlık Müdürlüğü, Nevşehir Valiliği, 
Nevşehir Belediyesi ve Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü olmak üzere toplam dört 
takım katıldı. 
Kamu Spor Oyunları kapsamında lig 
usulü düzenlenen turnuvada, Nevşehir 
İl Sağlık Müdürlüğü 3x3 Basketbol 
Takımı, erkekler kategorisinde büyük bir 
başarıya imza attı. Takım da Mustafa 
Güçlü, Dr. Ali Yapakçı, Op. Dr. Nurhak 

Cihangir Çınkıl ve Op. Dr. Volkan 
Erdoğan yer aldı. Tüm maçlarını 
kazanarak il birinciliğini elde eden 
takım, Nevşehir'i Karaman’da 
düzenlenecek olan Bölge 
Müsabakaları'nda temsil edecek. 
Nevşehir İl Sağlık Müdürü Op. Dr. Hasan 
Tartar, basketbol takımının bu 
başarısından dolayı teşekkür etti ve 
bölge müsabakalarında başarılar diledi.
Müsabaka sonuçları; 1. İl Sağlık 
Müdürlüğü, 2. Nevşehir Belediyesi, 
3.Nevşehir Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü, 4.Nevşehir Valiliği oldu. 

HABER: SEZER ALTUNOK

Ziraat Türkiye Kupası 1. Eleme Turu'nda Kahramanmaraşspor'a
1-0 mağlup olan Nevşehir Belediyespor, kupaya veda etti. 

Nevşehir'de yapılan Kamu Spor Oyunlarının 3x3 Basketbol 
turnuvasını Nevşehir İl Sağlık Müdürlüğü birincilikle bitirdi.


